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Zapisnik i odluke 
Izvanredne sjednice Skupštine Hrvatskog badmintonskog saveza 

Održane 16.12.2023. godine od 10:45 do 13:30 sati 
 

 
Nazočni: 
  
BK Concordia:                                                     Mladen Rakovčan, Ivan Čorak 
BK Flex:                                                         Filip Lončarić, Saša Đurković 
Bk Ikar:                                                                 Igor Čajko 
BK Madvedgrad-1998:                                      Lidija Petrinović, Igor Čimbur 
BK Novska:               Donald Veble 
BK Purger:                                           Marin Pipunić, Ankica Pipunić 
BK Stella:                                             Željko Miškulin, Davorin Žitnik 
BK Tigar:                                        Dalibor Kos, Renata Tomjek 
BK Velika Gorica:                                           Lucija Buchberger, Filip Jagar 
BK Zagreb Maksimir:                                         Silvio Jurčić, Damir Juranović 
BK Zvrk:                   Zoran Matovina 
BK Osijek:                                               Bojan Marković, Miljenko Krolo 
„Junior klub“ Donji Miholjac:              Mladen Loina 
BK Dubrovnik:              Vlaho Čerjan 
BK Split:         Ante Puljić 
BK Iader:            Edi Petrović 
BK Koprivnica:                                                     Miroslav Samardžić, Sonja Delimar 
BK Međimurje:                                            Tomislav Grubić, Filip Mikolaj 
Udruga BK Bjelovar                             Saša Ćurčić, Saša Čale 
BK Ogulin:                                              Alisa Matovina, Anja Matovina 
BK Sušak:                               Alen Rupa, Ivan Vedriš 
Predsjednik HBS-a:                                 Ratko Galjer  
  
 
Izočni: 
BK Fortuna, Zagrebački badmintonski savez ( pridruženi član), BK Požega ( pridruženi član), 
Udruga Arka Makarska ( pridruženi član), BK Zadar, BK Sokol ( pridruženi član), BK Marlex, BK 
Orka ( pridruženi član), BK Rukavac. 
 
Također nazočan: Robert Vindiš 
   
Predsjednik Galjer (PG) pozdravio je sve nazočne skupštinare i zahvalio im se na dolasku u 
tako velikom broju. Riječ je prepustio ravnateljici I.OŠ Bjelovar, Martini Supančić, koja se 
zahvalila svima na dolasku i istaknula da joj je čast da se skupština Saveza održava upravo 
kod njih u gradu i školi. Zahvalila se i Saši Ćurčiću, našem skupštinaru, a ujedno i 
predsjedniku Udruge BK Bjelovar, na razvoju badmintona u njihovoj školi i gradu opčenito. 
 
Nakon uvodnih riječi, PG krenuo je s vođenjem Skupštine saveza. 
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1. Izbor Verifikacijskog odbora 
1.1 Izbor 
PG je za Verifikacijski odbor predložio skupštinare Lidiju petrinović, Marina Pipunića i Sašu 
Ćurčića 
Prihvaćeno je jednoglasno. ( Odluka 1) 
  
1.2 Izvješće o kvorumu 
Verifikacijski odbor izvijestio je da se u punopravnom članstvu Saveza nalazi 25 udruga, što 
znači da puni broj članova skupštine s predsjednikom Saveza iznosi 51, odnosno da je 
kvorum 26 skupštinara. Nazočno je 36 skupštinara, čime je zadovoljen kvorum. Nadpolovična 
većina glasova je 19. 
PG je takvo izvješće dao na usvajanje. 
Prihvaćeno jednoglasno. 
  
1.3 Usvajanje dnevnog reda 
PG dopunio je dnevni red s točkom – Izmjena i dopuna financijskog plana za 2023.godinu. 
Tako to postaje točka 3 dnevnog reda. Razrada plana za iduće razdoblje je postala točka 4, a 
donošenje plana rada i financijskog plana su postale toče 4.1. i 4.2. Ostale točke su se redom 
pomaknule za jedno mjesto prema gore.  Budući nije bilo primjedbe PG je ovakav dnevni red 
dao na usvajanje. 
Prihvaćeno jednoglasno. ( Odluka 2) 
  
2. Ovjera zapisnika i odluka Izvanredne sjednice Skupštine Saveza održane 2.3.2023. 
Budući da na ove dokumente nije bilo primjedbi PG je predložio da se isti ovjere. 
Prihvaćeno jednoglasno. ( Odluka 3) 
 
3. Izmjena i dopuna financijskog plana za 2023. godinu 
PG je dao riječ GTC, koja je prošla kroz financijski plan i objasnila gdje je došlo do rebalansa i 
kako se dio sredstava iz redovnog programa HOO-a prenamijenio. Spomenula je i raspodjelu 
vlastitih sredstava i gdje je došlo do promjena u prvotnom planu. 
Istaknula je da su u ovoj godini bila i dva projekta s BWF-om, jedan u iznosu 5.000 dolara koji 
je usmjeren za rad NC i razvoj naših trenera/izbornika, a drugi je bio u iznosu od 300 dolara, 
za potrebe fotografiranja Shuttle Time projekta.  
Budući nije bilo primjedbi na rebalans financijskog plana za 2023., takav prijedlog PG dao je 
na usvajanje. 
Prihvaćeno jednoglasno. (Odluka 4) 
 
 
4. Razrada plana za iduće razdoblje 
 
4.1. Donošenje plana rada za 2023.godinu 
PG je istaknuo je kako su svi skupštinari dobili materijal po ovoj točki, te je otvorio raspravu. 
Prvi za riječ se javio skupštinara Grubić ( SG) kojeg je prije svega zanimala stavka kadeta i 
popis turira, te način financiranja. GTC je u kratkim crtama objasnila da je stavka kadeta 
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isključivo na samofinanciranju, jer za njih ne dobivamo nikakva sredstav iz HOO-a, osim za 
potrebe kadetskog Europskog prvnestva. Nakon kraće rasprave i drugih skupštinara 
predloženo je da se natjecanje Nation to Nation u 15, koje se održava u Mađarskoj krajem 
2024. godine sufinancira od strane saveza u iznosu 33 % od ukupnog iznosa, a preostali dio 
će snositi klubovi/ roditelji. PG je takav prijedlog dao na usvajanje. 
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 5). 
 
Skupštinar Pipunić ( SP) referirao se na opće ciljeve saveza, a osebno je istaknuo da u planu 
za 2024.  nema odlazak na OI, pa smatra da to treba upisati, bez obzira ako nemamo 
kandidata koji se već kvalificirao. Skupštinarka Petrinović ( SP) dala je konstruktivnu kritiku 
na cijeli plan rada, kako bi bilo dobor da se svi ciljevi kvantificiraju i konkretno odrede, kako 
bi se lakše kasnije radilo izvješće. Prijedlog je primljen na zananje i pokušat će se na temelju 
te kritike pripremiti plan za 2025.godinu.  
Velika rasprava među skupštinarima se povela oko baze igrača i broja igrača na kupovima i 
nacionalnim prvenstvima. Zajedničkim snagama i prijedlozima trebamo pronači najbolju 
opciju kako privuči mlade igrače i samim time povečati bazu našeg sporta. 
 
SG primjetio je da ravnatelj natjecanja od prošle godine razdvaja kupove podmlatka na dva 
različita grada unutar jednog vikenda. Tu se povela rasprava, gdje su se i drugi skupštinari 
javili kako im to ne odgovara radi organizacije prijevoza igrača i da bi im bilo lakše da sve 
bude jedan vikend u istome gradu. Budući nisu svi bili složni oko tog prijdloga, PG dao je na 
glasanje prijedlog da se natjecanja HK za pomladak odigravaju isti vikend u istome gradu. 
Prihvaćeno većinom glasova. (odluka 6) 
 
Skupštinar Samardžić (SS) upitao je na koji naćin planiramo komunikaciju između klubova i 
Saveza. PG je odgovoro da je u planu, kao što je bilo i ranijih godina, napravi 2-3 sastanka 
godišnje sa predstavnicima klubova i dužnosnicima Saveza kako bismo se raspravilo o 
problemimam klubova i enetualnim prijedlozima za poboljšanje samog rada Saveza i 
povećanje baze igrača. 
 
Budući nije bilo više primjedni, PG dao je na usvajnaje plan rada za 2024. godinu sa svim 
dopunama. Prihvaćeno jednoglasno. ( Odluka 7) 
 
4.2. Donošenje financijskog plana za 2024.godinu 
PG riječ je dao GTC koja je u kratko prošla kroz plan. Posebni osvrt je bio na raspodjeli 
sredstava od redovnog programa HOO-a, koji je namijenjen za natjecanja europskog i 
svjetskog kupa. Na samoj skupštini, skupštinari su dobili dopunjeni materijal, tj raspodjelu 
sredstava koja je u skladu sa kriterijima koji su bili u 2023.godini. Izbornik Čimbur je također 
kratko obrazložio na koji način su se vodili oko podjele sredstava.  
Budući je na samoj sjednici bio prisutan i Filip Jagar, upitalo ga se planira li nastupati na 
međunarodnim turnirima, s obzirom da su mu dodjeljena određena sredstva za iduću 
godinu. Potvrdo je odgovorio. 
Skupštinar Lončarić ( SL) upitao je iz kojih stredstava se planira prijevod priručnika za Shuttle 
Time, budući je prijevod stavljen u plan rada, ali ne i u financijski plan. GTC prihvatila je 
primjedbu, te rekla kak će biti uvršteno u financijski plan pod vlastita sredstva. Budući se ne 
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zna točan iznos, to će se naknadno definirati. Svi su jednoglasno prihvatili novu raspodjelu 
financija po igračima, te je nakon kraće rasprave PG dao na usvajanje financijski plan za 
2024. godinu.  
Prihvaćeno jednoglasno ( Odluka 8). 
 
 
 
5. Izmjene i dopune Statuta Saveza 
PG ispričao se u ime Ratka Cvetića (RC), koji nijemo mogao biti prisutan zbog bolesti. RC je 
pisao Statut Saveza i usklađivao ga sa Zakonom, pa bi svakako bilo lakše da je prisutan. 
Unatoč tome, PG otvorio je raspravu. 
SG se javio za riječ i zatvražio da se u Stautut pod točke vezane za glavne i odgovorne 
funkcije Saveza ( predsjednik, dopredsjednik, glavni tajnik i skupštinari), vrati da te funkcije 
mogu obavljati samo državljani Repubilke Hrvatske. Povela se rasprava oko toga, te budući 
svi nisu bili istog mjišljenja, PG dao je na glasanje tko je za to da te funkcije mogu obvaljati 
samo državljani RH. Prihvaćeno većinom glasova. ( Odluka 9) 
 
SP imao je još nekoliko pitanja za određene stavke Stauta, međutim, s obzirom da nije bilo 
RC koji bi mogao dati konkretne odgovore, PG ga je zamolio da sve primjedbe i prijedloge 
dostavi na mail Saveza u pisanom obliku, pa će se o tim prijedlozima raspraviti na idućoj 
Skupštini Saveza u ožujku iduće godine. Također, tada će na rasporedu biti i odluka Upravnog 
odbora o mogućoj promijeni sustava glasanja na Skupštini. 
PG dao je na usvajnje Statut Saveza ojeg su dobili na uvid, zajedno s odlukom da samo 
državljani RH mogu biti na funkcijama predsjednika, dopredsjednika, glavnog tajnika i 
skupštinara. 
Prihvaćeno većinom glasova. ( Odluka 10). 
 
6. Izmjene i dopune Natjecateljskog pravilnika 
PG istaknuo je kako su skupštinari dobili materijal vezan uz izmjene i dopune Natjecateljskog 
pravilnika, te je odmah otvorio raspravu. 
SG se javio sa zamolbom da se točka 3.4.1. objava poziva na natjecanja na web stranici objavi 
15 dana ranije, a ne 8 kako je bilo do sada. 
PG takav prijedlog je dao na glasanje. Prihvaćeno jednoglasno ( Odluka 11). 
 
Također, točka 4.5.4., zamolio je da ukoliko je prijavljeno 4 igrača u jednoj konkurenciji da  
ne igra svatko sa svakim, već da se odigra klasično polufinale i finale.  Nakon kraće rasprave, 
PG dao je takav prijedlog na usvajanje. Prihvaćeno većinom glasova . ( Odluka 12) . 
 
Oko točke 4.7. također se povela rasprava, trebaju li veterani igrati 3 ili 4 konkurencije na 
jednom najecanju, pa je PG dao prijedlog da se veterani sami izjasne  oko toga preko ankete 
koju će napraviti GTC. Što oni sami odluče, to će se na idućoj Skupštini saveza uvrstiti u 
Natjecateljski pravilnik. 
 
Budući nije bilo više primjedbi na Natjecateljski pravilnik, PG dao je na usvajanje isti sa svim 
dopunama i izmjenama. Prihvaćen jednoglasno ( Odluka 13) 
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7. Brisanje neaktivnih članica iz Saveza 
GTC istaknula je kako 3 članice ( BK Sokol, BK Požega i Udurga Arka Makarska) nisu zadnje 
dvije godine platili godišnju članarinu Saveza, te bi bih se trebalo brisati iz članastva Saveza. 
Na to se nadovezao PG koji je spomenuo da je u kontaktu sa Udrugom Arka iz Makarske, te 
da imaju u planu iduće godine ponovno aktivirati klub i krenuti s treninzima i natjecanjima. 
Zamolio je skupštinare da se njima odobri produljenje članstva prirdružene članice do iduće 
skupštine, do kad moraju platiti godišnju članarinu za 2024. godinu.  
PG dao je na glasanje brisanje BK Sokol i BK Požega iz članstva Saveza, te produljenje roka za 
Udrugu Arka Makarska do iduće Skupštine Saveza. 
Prihvaćeno jednoglasno ( Odluka 14). 
 
 
8. Prihvaćanje novih članica u punopravno članstvo Saveza 
GTC obznanila je da su tri nova kluba podnjela zahtjeva za učlanjenje u Saveza, a to su BK 
Hartmann iz Koprivnice, BK baGminton iz Đakova i BK Petrinja iz Petrinje. PG zamolio je 
verifikacijski odbor da pregleda dokumentaciju.  
Verifikacijski odbor je pregledao dokumentaciju i ustanovio da je dokumentacija potpuna i 
da se može pristupiti glasanju. 
PG da je na glasanje pristupanje novih članica. Jednoglasno prihvaćeno ( Odluka 15). 
 
PG čestitao je svim novim članicam. BK Hartmann imao je svoje predstavnike nazočne na 
Skupštini, te je PG dao riječ predsjednici Matovini, koja se zahvalila na prihvaćanju njezinog 
kluba u Savez, te je u kratko ispričala o klubu i njihovim planovima. 
 
 
9. Razno 
PG je u kratkim crtama spomenuo Air Badminton kojeg je skupštinar Miškulin (SM) 
spomenuo kako bi bilo zgodno pokrenuti to i u Hrvatskoj. Istaknuo je da će se COMEBA baviti 
razvojem tog sporta i pomoći zemljama članicama oko pokretanja. SP također je spomenula 
da se i na Shuttle Time tečajevima ističe mogućnost igranja na travi, pijesku i betonu u 
nedostatku dvorana.  
 
Budući više nije bilo točaka dnevnog reda, niti pitanja skupštinara, PG se svima još jednom 
zahvalio, zaključio Skupštinu saveza i svima poželio Sretan Božić i uspješnu Novu godinu. 
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ODLUKE: 
 

1. Za verifikacijski odbor imenovani su Lidija Petrinović, Marin Pipunić i Saša Ćurčić 
2. Usvaja se dnevni red uz dopunu  
3. Ovjerava se zapisnik i odluke redovne skupštine Saveza održane 2.3.2023. 
4. Prihvaća se izmjena i dopuna financijskog plana za 2023.godinu 
5. Nation to Nation U15 turnir,  financirat će Savez sa 33 % od ukupnog iznosa 
6. Turniri podmlatka HK-a, igrat će se isti vikend u istome gradu od 1.7.2024.godine 
7. Prihvaća se plan rada za 2024. godinu 
8. Prihvaća se financijski plan za 2024.godinu 
9. U člancima 27,37,46 i 48 Statuta Saveza uvjet mora biti državljanstvo RH 
10. Prihvaća se Statut Saveza sa izmjena i dopunama 
11. Točka 3.4.1. Natjecateljskog pravilnika mijenja se i glasi:  Poziv na natjecanja PH 

objavljuje Savez na svojoj internetskoj stranici najkasnije 15 dana prije datuma 
početka natjecanja, a na osnovu odobrenja Ravnatelja natjecanja. 

12. Točka 4.5.4 Natjecateljskog pravilnika se djelomično mijenja i glasi: Ako je na 
natjecanju prijavljeno 4 igrača odnosno parova, igra se i dalje kup sistem ( 
polufinale, finale). 

13. Usvaja se Natjecateljski pravilnik s izmjenama i dopunama. 
14. Iz članstva Saveza brišu se BK Sokol i BK Požega, a Udruga Arka Makarska ima rok do 

iduće Skupštine da uplati godišnju članarinu Saveza i nastavi djelovati kao članica 
Saveza. 

15. U punopravno članstvo saveza primljeni su BK Hartmann iz Koprivnice, BK 
baGminton iz Đakova i BK Petrinja iz Petrinje 

 
 

 
Zapisničar:  Maja Capuder                              

 
      Predsjednik Saveza:  Ratko Galjer      
 
 
 
 


